
 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült:Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. február 23-án 

16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Meghívottak: A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Szakály Ferencné   pénzügyi főmunkatárs  

Kiss Mária    könyvvizsgáló   

(mindnyájan az 1, 2. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).Van valakinek észrevétele a 

napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

Sürgősséggel küldtük ki az Új közterület elnevezése tárgyú előterjesztést.  

Aki egyetért azzal, hogy a „Új közterület elnevezése” tárgyú előterjesztést sürgősséggel 

napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 
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Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. 

Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett 

pályázatok elbírálása (Kremznerné László Borbála Beáta) (46/2017.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

97/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” 

tárgyú, 46/2017. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása (51/2017.) 

2.) Az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek 

megállapítása (40/2017.) 

3.)  Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat 2017. évi költségvetése (második tárgyalási 

forduló) (41/2017.) 

4.)  Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (48/2017.) 

5.)  Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) Beszámoló a 2016. évi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (42/2017.) 

7.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 

ellátásokról szóló 3/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletének módosításához (50/2017.) 

8.) Iskola Berhidai út 54. épület statikai megerősítése közbeszerzési eljárásának megindítása 

(54/2017.) 

9.) Óvodavezetői pályázat kiírása 

10.) Óvodai beíratás időpontjának meghatározása (39/2017.) 

11.) A polgármestert megillető szabadság 2017. évi ütemezése (38/2017.) 

12.) Önálló képviselői indítvány Dombi Norbert részéről - Külterületi útjaink karbantartása 

(45/2017.) 

13.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről – Szagmérés (53/2017.) 

14.) Lakner Jánosné parkolóhely kérelme (43/2017.) 

15.) Közterület elnevezése (56/2017) 
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Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetéséről (44/2017.) 

2.) 2017. évi beruházási-felújítási szerződések (49/2017.) 

3.) KEHOP beruházás (szennyvíztelep) jelenlegi állása (52/2017.) 

4.) Rendezvénynaptár 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása (51/2017.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm Könyvvizsgáló Asszonyt! Két napirendben is 

érdekelt. A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-módosítást. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-módosítást. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-módosítást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem a Könyvvizsgáló Asszonyt, kíván-e hozzászólni a 

napirendi ponthoz? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Köszönöm szépen, nincs kiegészítésem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény, módosító javaslat? Nincs. Aki a rendelet-

módosítást elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett megalkotta a következő 

rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2017.(II.27.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2016. évi 

költségvetéséről szóló 4/2016. (III.03.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

2.) Az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek megállapítása (40/2017.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 5 igen, szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester:Kiegészíteni való? Kérdés? Nincs. Aki egyetért az előterjesztett 

határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

98/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ában 

foglalt kötelezettségének eleget téve saját bevételeinek és adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő három évre várható összegét e határozat 

melléklete szerint állapítja meg. 
 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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3.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat 2017. évi költségvetése (második tárgyalási 

forduló (41/2017.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az átadott 

pénzeszközök között a civil szervezetek támogatására előirányzott 21 millió forintot 

csökkentse 6 millió forinttal.(15 M legyen) 

Kisebbségi vélemény: A Pénzügyi Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra, hogy a Képviselő-testület a park dologi kiadásait 1 millió forinttal 

emelje meg, különös figyelemmel arra, hogy év közben ez az összeg a cserjék pótlására 

kerüljön felhasználásra. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az utak-hidak dologi kiadásait növelje meg 1 millió forinttal a célból, hogy a 

Liszt Ferenc utcai parkolók felfestése történjen meg. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az utak-hidak felhalmozási kiadásainak 12.9 pontjában előirányzott összeget 

emelje meg 500 ezer forinttal támfalbontás, szeméttárolók helyének kialakítása céljából. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy az általános tartalékot 4,5 millió forinttal növelje meg. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az 

elhangzott módosításokkal. 

 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal a következő véleményt fogalmazta meg. 

 

„A 2017. évi költségvetési tervezet a kötelező feladatok és az önként vállalt feladatok 

ellátására fedezetet nyújt. A Pénzügyi Bizottság azonban felhívja a Képviselő-testület 

figyelmét az átgondolt, felelősségtudatos, hatékony gazdálkodásra, hivatkozva a 2017. 

évben kialakult pénzügyi helyzetre. Az elvonások és a helyi adó visszafizetése következtében 

csökkentek az önkormányzat normatív és saját bevételei. Mindezek figyelembe-vételével tett 

módosításokkal javasoljuk azt elfogadni.” 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Vélemény? 

 

Farkas László képviselő: Évek óta említem, hogy romlik az  - nemcsak a péti, hanem az 

összes - önkormányzatok helyzete. Most már eljutottunk arra a pontra, amikor az összes 

tárgyévi bevételünk kevesebb, mint a működési kiadásunk. Az összbevételünk 955.938e Ft. 

Ebbe benne van a helyi adó. Ezzel szemben a kiadás, ami a szociális terület, oktatás, 

intézmények, igazgatási terület, 1.046.260e Ft. Nem éri el a bevétel a működési kiadást. És 
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ebben nincsenek is beruházások. Lényeges az, amit a Pénzügyi Bizottságon 

megfogalmaztunk, hogy át kell gondolni, mire költünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Könyvvizsgáló asszony szeretne kiegészítést tenni? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nem. Csak támogatni tudom a Pénzügyi Bizottság véleményét. 

Takarékosság. 

 

Horváth Éva polgármester: Pénzügyi bizottság 1. módosító javaslatát teszem fel szavazásra. 

A Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az átadott pénzeszközök között 

a civil szervezetek támogatására előirányzott 21 millió forintot csökkentse 6 millió 

forinttal.(15 M legyen) 

Aki ezzel egyetért, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal javasolja az átadott pénzeszközök között a civil 

szervezetek támogatására előirányzott 21 millió forint csökkentését 6 millió forinttal.(15 M 

legyen) 

 

Farkas László képviselő: Egy mondatot még szólnék. Amit a bizottság szétoszt a civil 

szervezeteknek ezen kívül még: alapítványoknak is nyújtunk 3 millió forintot, a Közösségi 

Házon keresztül legalább 10 millió forinttal támogatjuk még a civil szervezeteket. 

Összességében nagyon jelentős a támogatás. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság nem véletlenül csomagban szavazta meg 

a javaslatait. Először a fedezetet próbálta valamelyik sorról biztosítani, azután próbálta a 

feladatokat kicsit bővíteni, amit úgy gondolt, hogy szűkösen mértük. Ezek közül, amit 

elfogadtak, hogy a Képviselő-testület az utak-hidak dologi kiadásait növelje meg 1 millió 

forinttal a célból, hogy a Liszt Ferenc utcai parkolók felfestése történjen meg.  

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy az 

utak-hidak dologi kiadásait növelje meg 1 millió forinttal a célból, hogy a Liszt Ferenc utcai 

parkolók felfestése történjen meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat volt még a Pénzügyi Bizottság részéről, hogy a 

Képviselő-testület az utak-hidak felhalmozási kiadásainak 12.9 pontjában előirányzott 

összeget emelje meg 500 ezer forinttal támfalbontás, szeméttárolók helyének kialakítása 

céljából. Ez nem azt jelenti, hogy ezt az összeget mind el kell költeni, de valószínűleg ebből 

az összegből már úgy meg tudjuk csinálni, ahogy szeretnénk. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy az 

utak-hidak felhalmozási kiadásainak 12.9 pontjában előirányzott összeget emelje meg 500 

ezer forinttal támfalbontás, szeméttárolók helyének kialakítása céljából. 

 

Horváth Éva polgármester: Mindezek után, mivel 1,5 millió forint lett felhasználva, 

javasolja a Pénzügyi Bizottság, hogy az általános tartalékot 4,5 millió forinttal növelje meg. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy az 

általános tartalékot 4,5 millió forinttal növelje meg. 

 

Horváth Éva polgármester: További észrevétel? Nem volt. Elmondanám a rendelet fő 

számait: 955.938e Ft bevétel, 1.657.656e Ft kiadási főösszeg, és 701.718e Ft hiány, melyre 

fedezetet ad a tavalyi maradvány. A másik, ami változott a rendeletünkben, hogy a Képviselő-

testület a kiadások között a 9. §-ban 31.944e Ft általános, és 17.997e Ft céltartalékot állapít 

meg. 

Aki ezekkel a főszámokkal a költségvetési rendeletet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2017.(II.27.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm Könyvvizsgáló Asszonynak a jelenlétet, szívesen 

látjuk a testületi ülés további részén is. 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (48/2017.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Településfejlesztési Bizottság felszólítja a Pétkomm Kft-t, hogy a 40/2017.(I.26.) számú 

képviselő-testületi határozatot tartsa be. (béreljen utcaseprő gépet, Pétfürdő utcáit a téli 

síkosság-mentesítőtől takaríttassa fel) 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Egyelőre a jelentésről beszéljünk. A jelentést elfogadták a 

bizottságok. Ezzel  kapcsolatban van kérdés? Nem volt.  

Aki a jelentést elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

99/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

349/2016.(IX.1.), 368/2016.(IX.1.), 372/2016.(IX.1.), 469/2016.(X.27.), 

510/2016.(XI.24.), 547/2016.(XII.15.), 556/2016.(XII.15.), 

558/2016.(XII.15.), 569/2016.(XII.15.), 571/2016.(XII.15.), 

572/2016.(XII.15.), 574/2016.(XII.15.), 1/2017.(I.12.), 2/2017.(I.12.), 

4/2017.(I.26.), 5/2017.(I.26.), 11/2017.(I.26.), 20/2017.(I.26.), 

21/2017.(I.26.), 22/2017.(I.26.) 23/2017.(I.26.), 24/2017.(I.26.), 

5/2017.(I.26.), 26/2017.(I.26.), 27/2017.(I.26.), 31/2017.(I.26.),          

37/2017.(I.26.), 40/2017.(I.26.), 41/2017.(I.26.). 

 

Horváth Éva polgármester: Volt a Településfejlesztési Bizottságnak egy javaslata: A 

Településfejlesztési Bizottság felszólítja a Pétkomm Kft-t, hogy a 40/2017.(I.26.) számú 

képviselő-testületi határozatot tartsa be. (béreljen utcaseprő gépet, Pétfürdő utcáit a téli 

síkosság-mentesítőtől takaríttassa fel) Ezt a javaslatot már akkor sem értettem. Mit nem 

hajtott végre a Pétkomm Kft.? (Felolvassa a 40/2017.(I.26.) számú határozatot). A félév még 

nem telt el, a síkosságmentesítési időszak még nem járt le, a szelektív hulladékszigetek 

rendszeresen takarítva vannak. Nem értem, hogy mire szólítjuk fel a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nyelvészkedhetünk és kiforgathatunk mindent. A határozat szó szerint 

úgy szól, hogy a síkosság-mentesítő anyagot nem kézi erővel, hanem pontosan ezzel a seprős 

gépkocsival kell végrehajtani.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nincs benne a határozatban. „Félévente, de különösen a 

síkosság-mentesítési időszak végén” 

 

Nagy Zsolt képviselő: Most is a végén vagyunk már, de ennek ellenére kézi erővel 

söprögetik a közmunkások a kiszórt síkosság-mentesítő anyagot. Erre szerettük volna felhívni 

a figyelmet ezzel a határozattal. Az abban foglaltakat tartsa be. A kézi erővel hetekig is 

elhúzódik a munka, ennek a gépnek a használatával meg lehet csinálni gyakorlatilag 2 nap 

alatt. 

 

Horváth Éva polgármester: 16.000,- Ft a gép bérlése a Várpalotai Közüzemi Kft-nél. 

Utánanéztem. Akkor jut ide, ha Várpalotának nem kell. Palota sem használja most a seprő 

autóját, mert 16.000,- Ft-ot ők sem fizetnek ki. Adatunk nincs arra, hogy egy nap alatt mennyi 

anyagot tud összeszívni. Úgy gondolom, hogy ez nem 30-40 ezer forintos tétel lenne, hanem 

milliós. Nincs fedezet a határozathoz rendelve. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Megint csúsztatsz Polgármester asszony. Teátrális vagy. Szavaztasd 

meg a határozati javaslatot, amit a Településfejlesztési Bizottság tett. 
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Miskolczi Ferenc képviselő: Ne túlozzunk a számokkal. Úgy gondolom, hogy 8-10 óra alatt 

végezne a település összes útján. Ez kb. 160.000,- Ft-ba kerülne. 10 óra alatt elvégezhető a 

munka. Van egy határozati javaslatunk. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslatát teszem fel 

szavazásra! 

Aki támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

100/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

A Képviselő-testület felszólítja a Pétkomm Kft-t ügyvezető igazgatóját, 

hogy a 40/2017.(I.26.) számú képviselő-testületi határozatot tartsa be. 

 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(Eredetileg 5. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Január 26-án volt a legutóbbi képviselő-testületi ülés, akkortól 

nézzük az eseményeket, intézkedéseket.  

 

Február 2-án volt a forrásfoglalás munkaterület-átadási eljárása, ezt február 13-án 

fejeztük be. Ennek az volt az oka, hogy a kivitelező előbbre kívánta hozni, hogy biztonsággal 

el tudja végezni a feladatot. A másik, a Bakonykarszt Zrt-nek volt egy nagyon szigorú 

állásfoglalása, illetve véleménye a vízjogi létesítési engedély kiadásához, amit az 

engedélyezési hatóság jóváhagyott, de az engedélyébe kiadta, hogy a Bakonykarszt Zr-nek a 

véleményét mind az építtetőnek, mind pedig a kivitelezőnek be kell tartani. Ez többek között 

a kút körüli védőövezet betartása, most 10 méter, ezek állandóan változnak. Valamint az 

elérhető legalsó szint meghatározása: 124 méter szint alá mehetnek a kútjaink. Ennek 

megfelelően a többszöri egyeztetés során Lencsés Gábor átnézte a terveket, annak lehetőségét 

megvizsgálta, hogy a magassági szintkorlát – amelyet előírt a Bakonykarszt Zrt. és az 

engedélyező hatóság - mennyire tartható. Betartható. Ennek megfelelően, valamint a 

védőövezetek kijelölése kapcsán módosított a tervén: a 6 forráskút, munkaakna közül az 

egyiket arrébb tolta pár méterre, hogy a 10 méteres övezetbe ne ütközzön. Így a Bakonykarszt 

hozzájárult a munkaterület átadásához. A munka elkezdődött. A 6 csápos kútból az egyik 

süllyesztése megtörtént, a másikra ma helyezték az utolsó elemet, azt most fejeztek be. Ha 

valaki elsétál a strand mellett, az láthatja, hogy a levezető árokban nincs víz. A tó melletti, 

strand felőli övárok mellett sincs. A két kút a kerítés belső oldalán van, tele van vízzel. Úgy 

tűnik, elkezdett dolgozni. A szétfolyó vizeket összeszedi, annak ellenére, hogy még a csápok 

nincsenek behajtva. Maga a kút a végleges rendszerével még nincs kialakítva, de magával a 

süllyesztéssel, és a vízgyűjtő pontok kijelölésével mintha ez a rendszer már működne. Még 4 

kútsüllyesztés lesz. Március végén már több tapasztalatról tudok beszámolni. A folyamatos 
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mérés itt is kell, a figyelő kutak adatait fel kellett venni a süllyesztés előtt. Meglátjuk, hogy mi 

lesz.  

 

Láng Géza alpolgármester: A csápokat hogyan fogják építeni? Fúrni fogják?  

 

Horváth Éva polgármester: Behajtják. A kialakított kútból.  

 

Veszprémi Tankerülettel egyeztetés volt február 15-én: 3 témát érintettünk. Az egyik az 

iskola beruházása kapcsán a munkaterület biztosítása, a másik az iskola biztosítása a civil 

szervezeteknek valamint a külön megállapodás, ami az itt maradó és átvett feladatok közötti 

költségek megosztását jelzi.  

A munkaterületről a múltkori rendkívüli testületi ülésen beszámoltam. Június 6-tól az 

iskolának biztosítani kell a statikai munkákhoz a területet. Akkortól nem lesz tanítás az 

iskolában, ezt nekik meg kell oldani.  

Civil szervezetek – problémák adódtak. Az alap megállapodásban nekünk úgy tűnt, hogy az 

eddigi szervezetek, akik a tornatermet és az iskola egyéb helyiségeit tanítás után igénybe 

vették, azok automatikusan most is megtehetik. Ez részigazság, de ebben a részigazságban 

nagyon sok igazság van a tankerület álláspontjából. A tankerület azt mondja - és valószínűleg 

ez így is fog működni - hogy amennyiben ez az igénybevétel a gyerekek érdekeit szolgálja – 

diáksport, művészet, gyerekek fejlesztése – akkor folyamatosan mehet, de amennyiben nem 

őket érinti, akkor viszont fizetni kell érte alkalmanként az igazgatónő által megállapított 

hozzájárulást. Az hiszem, ez korrekt válasz volt. 

Külön megállapodás is szóba került. Ez természetesen ide fog kerülni a Képviselő-testület elé. 

Ebben megállapodtunk, hogy az iskola épületeinek a rezsiköltségét hogyan osztjuk meg. A 

fűtéssel nincs gond, mert azt már a Pétkomm Kft-nél szétbontották légköbméterre. Jelenleg az 

ivóvíz, szennyvíz, villany költséggel vannak ilyen problémák, mert mindenütt nincsenek 

kialakítva külön mérési lehetőségek. Ezt a nyáron megoldjuk. Mivel a tankerület a fizető fél, 

amint a mérőhelyek kialakulnak, visszamenőleg a gyakorlati arány megállapítása után 

számlázni fogják az igénybevetteket. Szóba kerültek a bérköltségek. Megtudtuk, hogy az 

átadott dolgozók besorolásán felül az 5-ből 5-en kapnak pluszjuttatást, mivel nincs cafetéria a 

tankerület rendszerében. Ezért a minimálbér kategóriába eső dolgozóknak a bérét megemelik. 

Ezt felénk kiszámlázzák, de ennek még nem tudjuk a módját, mert nem vagyunk 

munkaerőkölcsönző. Jogászok majd kidolgozzák a módját.  

 

Február 22-én Közútforgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatban volt itt képviselője a 

Közútkezelő Kft-nek. Hajlandóságot mutatnak a szalagkorlát kivitelezésének a Bánya utca – 

Berhidai úthoz. Elég rövid szakaszról van szó, kiskapu- nagykapu bejáró van. Utána fognak 

nézni. Reagálnak majd, leírják. Amint ez ideér, ígérvény lesz arra, hogy megcsinálják, abban 

a pillanatban természetesen ezt a tételt áttesszük máshová a költségvetésünkben. 

 

Távfűtőmű: Napi történések vannak. Az összes közműtől megkapta a Cothec Kft. az elvi 

engedélyt. Villanyszerződés alá van írva, közműfejlesztési járulék befizetve, a terv elkészült. 

Nekünk kell engedélyezni, mint területtulajdonosnak, önkormányzatnak. Ez nálam lesz addig, 

amíg ugyanez meg nem érkezik a gázra vonatkozóan. Nagyon közeli a két bekötés 

nyomvonala. Amíg a két E.ON-os tervező egymással nem egyeztet, hogy a védőtávolságokat 

a zöld sávban be tudják tartani, nincs aláírás. Mind a kettő folyamatban van. A víz, szennyvíz-

bekötés tervezése szintén elindult.  

Kérdés? 

 

Láng Géza alpolgármester: A Pét patak átvezetése a Berhidai út alatt hogy áll? 
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Horváth Éva polgármester: Folyamatosan csinálják, szerintem március közepére végeznek. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Március végéig lesz majd az, hogy felbontják az egyik-másik sávot, és 

addig befejezik az út felbontását?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Nagyon gyorsan haladnak. 

 

 

6.) Beszámoló a 2016. évi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (42/2017.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester, Szabóné Czifra Melinda jegyző, Humán 

Bizottság 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Aki az előterjesztett 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

101/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2016. évi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót  

 

e l f o g a d j a. 

 

 

7.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 

ellátásokról szóló 3/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletének módosításához 

(50/2017.) 

Előkészítő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 7. napirendi pont) 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Aki az előterjesztett 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

102/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

szociális ellátásokról szóló 3/2015.(II.28.) önkormányzati rendeletét 

módosító rendelet-tervezetet, célzottan annak Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatát érintő, az idősek nappali ellátásának (Idősek Klubja) 

igénybevételére vonatkozó új díjakat tartalmazó mellékletét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5.§ (1a) bekezdése 

szerinti feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Berhida Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Berhida város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő:2017. március 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Iskola Berhidai út 54. épület statikai megerősítése közbeszerzési eljárásának 

megindítása (54/2017.) 

Előkészítő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 8. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok az anyagot nem tárgyalták. Kérdezem a 

képviselőket, van kérdésük, javaslatuk?  

 

Farkas László képviselő: Ajánlattételi felhívás 2. oldalán a késedelmi kötbérnél olvashatjuk 

„A késedelmi kötbér mértéke a késedelemmel érintett munkarészre eső vállalkozói díj … „mi a 

munkarész? Nehéz lesz megállapítani, ezért javaslom kihagyni a késedelemmel érintett 

munkarészt. Javaslatom: A késedelmi kötbér mértéke a vállalkozói díj … 

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell, hogy mondjam, valóban nem tudjuk darabokra 

szétszedni, egyetértek a javaslattal. Természetesen ennek megfelelően változik a szerződés 

szövege is. 
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Aki ezt támogatja, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a felhívás 3.1. 

pontjából maradjon ki a „késedelemmel érintett munkarész”szövegrész. 

 

Farkas László képviselő: A Vállalkozási szerződés 2. oldalán a 3.5. pontjában olvasható „A 

vállalkozó szavatolja, hogy az általa beépíteni kívánt esetlegesen import anyagok …” 

Szeretném, ha ezt az esetlegesen import anyagokat kihagynánk a szövegből. Ne csak az 

import anyagra, hanem minden anyagra legyen érvényes.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát szóljon úgy, hogy „az általa beépíteni kívánt” 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 

Vállalkozói Szerződés 3.5. pontja úgy szóljon, hogy „A vállalkozó szavatolja, hogy az általa 

beépíteni kívánt anyagok” 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Javaslat? Nem volt.  

Van az 1. számú határozati javaslatunk, az elfogadott módosításokkal aki támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

103/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

466/2016.(X.27.) számú határozata alapján 2017-ben elvégezteti az 

iskola Berhidai út 54. számú épületének statikai megerősítését. 

Ennek érdekében közbeszerzési eljárást folytat le. 

A kivitelezés fedezete a 2017. évi költségvetésben e célra előirányzott 

keret. 

A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást a határozat mellékleteként 

az alábbi módosítással elfogadja: 

a) A felhívás 3.1. pontjából maradjon ki a „késedelemmel érintett 

munkarész” szövegrész. 

b) A vállalkozói szerződés 3.5 pontjából maradjon ki az „esetlegesen 

import” szövegrész. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen az eljárás megindításáról. 

 

Határidő: 2017. március 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozat javaslatot támogatja, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

104/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy az „Iskola statikai megerősítése” tárgyú 

közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását küldje meg a 

 

Stabil Otthon Kft. Balatonfüred 

8200 Balatonfüred, Csárda u. 5. 

 

2. sz. Mélyépítő Kft. 

8600 Siófok, Tanácsház u. 24. 1/16. 

 

A.A.L. Arte Építőipari Kft. Budapest 

1182 Budapest, Ganz Ábrahám u. 25/a 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

9.) Óvodavezetői pályázat kiírása (47/2017.) 

Előkészítő: Negyela Beáta személyügyi ügyintéző 

(Eredetileg 9. napirendi pont) 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke:A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy az Óvodavezetői pályázat kiírása a Pétfürdői Krónika márciusi számban 

legyen megjelentetve.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erről nem kell szavazni, természetesen befogadom, a 

megjelenés időpontja március. A bizottsági ülésen a pályázat benyújtásának határidejét április 

20-ra módosítottam. Ezt sem kell megszavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Nem volt. 

Aki az előterjesztett  határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

105/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nyilvános 

pályázatot ír ki a 

 

„Panelkuckó” Napközi Otthonos Óvoda  

Pétfürdő, Liszt Ferenc u. 17. 

 

magasabbvezetői - óvodavezető - beosztásának betöltésére a határozat 

mellékletét képező pályázati felhívás közzétételével. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a felhívás közzétételéről a 

kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv 

(személyügyi központ) internetes oldalán, az önkormányzat internetes 

oldalán, a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján, a helyi TV 

képújságjában, a Pétfürdői Krónika máciusi megjelenő számában, 

valamint az Oktatási és Kulturális Közlönybengondoskodjék. 

 

Határidő: 2017. március 5. 

Felelős:Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10.) Óvodai beíratás időpontjának meghatározása (39/2017.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(Eredetileg 10. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincs. Aki az 

előterjesztett  határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

106/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában kapott felhatalmazás, valamint a nevelési-oktatási intézmények 

működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 
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20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 20. § (1)-(4) bekezdésében foglalt 

előírások alapján az óvodai beíratások időpontját a határozat 

mellékletét képező „Közlemény” közzétételével 

 

              2017. április 24.  (hétfőn)   8.00 órától  16.00 óráig 

   2017. április 25. (kedden)    8.00 órától  16.00 óráig 

határozza meg. 

A hirdetmény közzétételének helye:  

a) a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtáblája,  

b) az önkormányzat honlapja,  

c) a Pétfürdői Közösségi Televízió képújsága,  

d) a „Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda hirdetőtáblája. 

 

Határidő a közzétételre: 2016. március 20.  

Felelős az a-b) pont szerinti közzétételért: Szabóné Czifra Melinda 

jegyző, 

  a c) szerinti közzétételért: Angeli Katalin főszerkesztő 

  a d) pont szerinti közzétételért: Porogi Lajosné óvodavezető 

 

 

11.) A polgármestert megillető szabadság 2017. évi ütemezése (38/2017.) 

Előkészítő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 11. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mi lesz a bent maradt szabadságoddal? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha év közben ki tudom venni, akkor ki lesz véve. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A bent maradt 34 nap a sok. Szeretném, ha biztosan kivennéd.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ebbe mi miért szólunk bele?  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

107/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester 2017. évi, összesen 57 nap  szabadságának ütemezését – az 

előterjesztésében jelzett igényét figyelembe véve – az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 
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1.) A polgármester egybefüggően  

a) 2017. július 31. és 2017. augusztus 20. között,  

b)  2017. december 27. és 2018. január 5. között   

vesz igénybe összesen 23 nap szabadságot. 

 

2.) A fennmaradó 34 napot a polgármester alkalmanként 

a) előre nem látható, rendkívüli esetekben, vagy  

b) az igénybevételt megelőzően legkésőbb tizenöt nappal megtett 

előzetes bejelentést követően veheti igénybe. 

 

A polgármester a szabadság tényleges igénybevételéről a Képviselő-

testületet a következő ülésén tájékoztatni köteles.  

 

Határidő: folyamatos, 2017. december 31-ig 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Önálló képviselői indítvány Dombi Norbert részéről – Külterületi útjainak 

karbantartása (45/2017.) 

Előkészítő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 11. napirendi pont) 

 

 

 

Horváth Éva polgármester:A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 

igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi 

módosítással: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 10781. 

hrsz-ú kiskertek megközelítésére a 0262/2. hrsz-ú utat oly módon helyreállíttatja, hogy a 

legrövidebb szakaszon gépjárművel megközelíthető legyen. 

Fedezet: A költségvetés Utak-hidak szakfeladat dologi kiadásai terhére maximum 3 M Ft. 

Határidő: 2017. március 31. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy dolgot kiemelnék. Ez már a dologi kiadásokban szerepel, 

nem kell rá plusz összeg. 

Norbi, kérlek, foglald össze a tv nézőknek pár mondatban, miről szól ez az egész. Szerintem 

jó a megoldás, amit a bizottság kitalált. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt gondolom, hogy a pétiek túlnyomó része nem is tudja, milyen 

külterületeink vannak. Horgásztavak környékén illetve az egykori szeméttelep háta mögötti 

legelős területen található 3 kis utca kiskertekkel. Itt jó néhány család lakik gyerekekkel, idős 

emberekkel. Van egy út, ami az önkormányzat tulajdonában van, ez az út nagyon rossz 

állapotba került. Sem mentővel, sem tűzoltóautóval, sem személyautóval nem megközelíthető 

ez a három utca. A bizottsági ülésen szerintem jó döntést hoztuk. Remélem, a testület is 

támogatja. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Településfejlesztési 

Bizottság javaslatát teszem fel szavazásra! „Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 
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Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 10781. hrsz-ú kiskertek megközelítésére a 0262/2. 

hrsz-ú utat oly módon helyreállíttatja, hogy az a legrövidebb szakaszon gépjárművel 

megközelíthető legyen. A helyreállítás fedezete a költségvetés Utak-hidak szakfeladat dologi 

kiadásai terhére maximum 3 M Ft 

Határidő: 2017. március 31. Felelős: Horváth Éva polgármester”  Aki támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

108/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 10781. hrsz-ú kiskertek megközelítésére a 0262/2. 

hrsz-ú utat oly módon helyreállíttatja, hogy az a legrövidebb szakaszon 

gépjárművel megközelíthető legyen. 

A helyreállítás fedezete a költségvetés Utak-hidak szakfeladat dologi 

kiadásainak terhére maximum 3 M Ft. 

 

Határidő: 2017. március 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Dombi Norbert képviselő: Itt nem arról van szó, hogy aszfaltos utat építünk ki a legelő 

közepére, hanem csak az autók által kitaposott, felsárosodott utat javasoltam murvával 

feltölteni. 

 

 

13.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről – Szagmérés (53/2017.) 

 (Eredetileg 13. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester:A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke:A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi 

módosítással: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő területén előforduló 

szaghatás meghatározása és értékelése céljából tájékozódni kíván a szagmérés lehetőségéről. 

Ennek érdekében felveszi a kapcsolatot a KVI-PLUSZ Környezetvédelmi Vizsgáló Iroda Kft. 

Vizsgálólaboratóriumával, és meghívja a márciusi rendes képviselő-testületi ülésre. 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom a szót az előterjesztőnek. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igazából nem sok mindent tennék hozzá. A probléma megoldásának 

keresése lakossági kezdeményezésre indult, és én, mint képviselő felvállaltam, mert  
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messzemenőkig egyetértek vele, a probléma mindenki számára ismert. Egyre többször van 

bűz. A lakossági kezdeményezés két képviselője itt ül a teremben, Molnár Gyula László és 

Márkus Ákos. Leírtam az alapdolgokat, amiből előterjesztés lett, mellékeltünk hozzá egy 

előzetes ajánlatkérést, valamit egy szagmérési kézikönyvet. Ha elolvasták, ebből sok 

információt lehet szerezni.  

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem a két lakossági képviselőt, hogy márciusban jöjjenek 

el az ülésre, és tegyék fel kérdéseiket. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Bizottsági ülésen volt olyan tamáskodó kérdés, hogy van-e egyáltalán 

jogszabály, ami szabályozza ezt a bűzhatást. Igen, van egy 2010-es kormányrendelet, ami elég 

egyértelműen fogalmaz. Ez kimondja, hogy „Tilos a levegő lakosságot zavaró bűzzel való 

terhelése”. Ebben nagyon sok minden benne van. Ha a mérés sikerrel jár, kapunk valamilyen 

eredményt, akkor adott esetben a kormányrendeleten el lehet indulni. Nem egyszerű, nagyon 

hosszú folyamat, de valamit kezdeni kell vele. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Nem volt. 

A bizottság javaslatát teszem fel szavazásra: „Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete Pétfürdő területén előforduló szaghatás meghatározása és értékelése 

céljából tájékozódni kíván a szagmérés lehetőségéről. Ennek érdekében felveszi a kapcsolatot 

a KVI-PLUSZ Környezetvédelmi Vizsgáló Iroda Kft. Vizsgálólaboratóriumával, és meghívja a 

márciusi rendes képviselő-testületi ülésre. Határidő a meghívásra: 2017. március 30. Felelős: 

Horváth Éva polgármester” Aki támogatja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 
PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

109/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő 

területén előforduló szaghatás meghatározása és értékelése céljából 

tájékozódni kíván a szagmérés lehetőségéről. Ennek érdekében felveszi a 

kapcsolatot a KVI-PLUSZ Környezetvédelmi Vizsgáló Iroda Kft. 

Vizsgálólaboratóriumával, és meghívja a márciusi rendes képviselő-

testületi ülésre. 

 

Határidő a meghívásra: 2017. március 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Természetesen az ülés szintén nyilvános lesz, aki kívánja 

felteheti a kérdéseit.  
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14.) Lakner Jánosné parkolóhely kérelme  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 14. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester:A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Aki elfogadja az 

előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

110/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 30. számú lépcsőház előtti 

parkolóban (a kimenő járda mellé) 1 db mozgáskorlátozott 

parkolóhelyet festet fel és kiegészítő táblát helyeztet el. 

A munkálatok költségeinek fedezete a 2017. évi költségvetés „közutak, 

hidak” dologi szakfeladata. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a munka megrendelésére. 

 

Határidő: a kivitelezésre: 2017. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

15.) Új közterület elnevezése (56/2017.) 

Előterjesztő: Településfejlesztési Bizottság 

(Eredetileg 15. napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester:A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke:A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, 

hogy a 2297/39. hrsz-ú „kivett helyi közút” ingatlannak a Nyárfa köz elnevezést adja. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Katalizátor szerepet töltöttem be, ismerve a rendeletünket, hogy ki 

javasolhat közterület-elnevezést. Ezért készült az előterjesztés. A bizottságnak kellett 

javaslatot tennie. A bizottság kialakította az álláspontját. Volt néhány ötlet. Mi a Nyárfa köz 

elnevezést javasoltuk, igazából ez a legsemlegesebb elnevezés.  
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Horváth Éva polgármester: A televízió nézőinek mondom el: Ez a volt Rózsa Ferenc szálló 

mögötti út, ez vezet a leendő távfűtőműhöz. Ez kivett helyi közút lett, el kell elnevezni.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot támogatja, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

111/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új 

közterület elnevezéséről 2017. március 1-jei hatállyal a következők 

szerint rendelkezik: 

 

A 2297/39 helyrajzi számú „kivett helyi közút” ingatlannak a Nyárfa 

köz megnevezést adja.  

A Képviselő-testület 

a) felkéri a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről és közterületnevek 

elnevezése valamint a házszám-megállapítás szabályairól szóló 

14/2013(X.11.) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdésében 

meghatározottak közvetlen értesítéséről, valamint az új közterületi 

elnevezés címnyilvántartásban történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév tábla elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2017. március 15. 

                 b) pontra: 2017. március 30. 

Felelős: a) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

             b) pontra: Horváth Éva polgármester 

 
 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetéséről (44/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Gondolkodjatok, hogy van-e kérdésetek. Van egy határozatunk, 

a 18/2017.(I.26.) számú határozat arról szól, hogy a testület felkéri a polgármestert, hogy a 

közterületi térfigyelő kamerarendszer működtetésével kapcsolatban egyeztessen időpontot a 

kivitelezővel, műszaki ellenőrrel, tervezővel és a közterület-felügyelőkkel személyes 

megbeszélés céljából március 15-ig. Az egyeztetés megtörtént. A személyes megbeszélés 

időpontjára március 9. 10 órát javasoljuk, akkor az érdekeltek ott tudnak lenni. Tisztelettel 

várjuk a Képviselőket is. Azon a napon van a közmeghallgatás is. Ha úgy gondoljátok, és 

lehetséges, akkor az egész napot áldozzátok fel a köz érdekében.  

Tervező, kivitelező, közterület-felügyelők itt lesznek, a bonyolító az még kérdőjel. 

Kérésünk: Aki nem tud eljönni, az legyen kedves, fogalmazza meg a kérdéseit, ami januárban 

felmerült, és ami miatt ezt a döntést hoztuk. Kaptam ígérvényt jegyző asszonytól, hogy 
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addigra a Képviselő-testület térfigyelő kamerával kapcsolatos összes jegyzőkönyvi kivonatát 

mindenkinek megküldjük.  

 

Pintér Csaba képviselő: Időben megkapjuk, ugye?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, a jövő hét folyamán ezt kiküldöm.  

 

2.) 2017. évi beruházási-felújítási szerződések (49/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? 

 

Farkas László képviselő: A kamerarendszer szerződését is szeretnénk kérni. 

 

Horváth Éva polgármester: De az tavalyi. 

 

Farkas László képviselő: De idén lett átadva. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha előveszed a kamerarendszer közbeszerzési eljárását, abban 

ott a szerződés – decemberben is ott volt az anyagban. Kétszer is kiküldtük. Aláírt 

példányokat novemberben küldtük ki, amikor a módosítást hoztuk be a testület elé.  

 

Farkas László képviselő: Ha novemberben megkaptuk, akkor nem kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Az aláírt módosítottak kiküldjük. 

 

 

3.) KEHOP beruházás (szennyvíztelep) jelenlegi állása (52/2017.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kicsit el vagyok keseredve, hogy még csak itt tartunk, hogy a 

tervezés közbeszerzése megy, de talán később felgyorsulnak az események. 

 

 

4.)Rendezvénynaptár (55/2017.) 

 

Nem volt hozzászólás. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése?  

 

Nagy Zsolt képviselő: A tavalyi év folyamán szó volt arról, hogy az épülő 8-as elkerülő úttal 

kapcsolatban lakossági fórum lesz. Most megint elkezdődtek a munkák, lassan itt vagyunk 

márciusban, és még semmi hír a lakossági fórumról. 

 

Horváth Éva polgármester: Idén január-februárra ígérték.  Igazad van, elmegy a jövő héten 

egy levél a NIF-nek. Amikor volt a péti víz levezető csatornának a munkaterület átadása 
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november végén, akkor itt volt a NIF és Márfai Borbála projektmenedzser bejelentette, hogy 

tavalyi évben nem tudják a lakossági fórumot megszervezni, megkapták a határozatot, hogy 

idén januárban vagy februárban kerül erre sor. Megígérem, hogy írok nekik egy levelet, hogy 

ezt az egyeztetést az egész elkerülő projekttel kapcsolatosan Pétfürdőn tartsák meg, mert a 

mostani szakasz kimondottan minket érint. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Így van, korlátozások, útlezárások várhatóak. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzunk erről egy határozatot, hogy számon lehessen kérni. „ A 

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Várpalotát elkerülő út építésével 

kapcsolatosan kérje fel a NIF Zrt-t, hogy tartson lakossági fórumot és tájékoztatót Pétfürdő 

lakosságának. Határidő: Lakossági fórumra: március 30., határozat elküldésre: március 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester” 

Aki támogatja, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

112/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a Várpalotát elkerülő út építésével kapcsolatosan 

kérje fel a NIF Zrt-t, hogy tartson lakossági fórumot és tájékoztatót 

Pétfürdő lakosságának.  

 

Határidő a) Lakossági fórumra: március 30.,  

 b) a  határozat elküldésre: március 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Volt szó a strand területén folyó munkákról. Jól gondolom, hogy a tó 

vízszintsüllyedését ez nagymértékben befolyásolja? Kb. 40 cm-rel alacsonyabb a vízszint. A 

80-90 cm-es átlagvízszinthez képest a 40 cm-es vízsüllyedés elég aggasztó, annál is inkább, 

mert volt arról szó, hogy halat kívánunk bele telepíteni az idén. Mi erre a magyarázat?  

 

Horváth Éva polgármester: A tó vízszintje sajnos azért süllyed, mert a téli időjárás 

beköszöntével nem sikerült a zsilipet helyreállítani. A Barát zsilipünk deszkázata annyira 

elvetemedett, hogy folyamatosan engedi le a vizet. Erre meg volt az árajánlat és az elképzelés, 

a terv a Pétkomm Kft. részéről, miként csinálják meg, csak közben bejött a tél. Rá fogok 

kérdezni a Tibornál, de szerintem, mire a következő testületi ülésen a beszámolója lesz, ezt 

meg tudják csinálni. Több víz tud elmenni a tóból, mint amennyi érkezik. Kitaláltak egy 

megoldást, hogyan lehetne kicserélni a zsilipelemeket, hogy azok ne vetemedjenek el, csak 

sajnos kicsúsztunk az időből a tavalyi év folyamán. Tehát nem a forrásfoglalás miatt 

alacsonyabb a vízszint.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Angeli Katalin nagyon várja a döntésünket a Péti Nyár szombat esti 

fellépőjével kapcsolatban. Pillanatnyilag ráér még az a két előadó, akit korábban felvetettünk, 

és akiktől ajánlatot kért. Az a kérése, hogy s.o.s döntsünk, mert lehet, hogy holnapra már ez 

nem lesz igaz. 
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Horváth Éva polgármester: Ki a két előadó?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tudomásom szerint az egyik az Intim Torna Illegál, a másik a Póka-

Tátrai Regeneráció. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az ülésen nem döntöttünk erről?  

 

Horváth Éva polgármester: De igen, döntöttünk, csak közben a Demjén leszerződött 

Nagyváradra.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Javaslom a Póka-Tátrai Regenerációt. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Én is őket javasolnám. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért Póka-Tátrai Regenerációval, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

113/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Közösségi Ház igazgatóját, hogy a Péti Nyár rendezvénysorozat szombat 

esti fellépőjének kérje fel a Póka-Tátrai Regeneráció együttest. 

 

 

Horváth Éva polgármester: További vegyes ügyek? 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal felkéri a polgármestert, hogy fényképmelléklettel, levélben 

értesítse a Nitrogénművek Zrt. vezérigazgatóját, hogy a Szabadtéri színpad háta mögötti 

Szajna-szakaszt takaríttassa ki, az áteresz keresztmetszetét lehetőség szerint növeljék meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

114/2017.(II.23.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy fényképmelléklettel, levélben értesítse a 

Nitrogénművek Zrt. vezérigazgatóját, hogy a Szabadtéri színpad háta 
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mögötti Szajna-szakaszt takaríttassa ki, az áteresz keresztmetszetét 

lehetőség szerint növeljék meg. 

 

Határidő a levél elküldésére: 2017. március 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17,15 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

             Horváth Éva     Szabóné Czifra Melinda 
  polgármester         jegyző 

 

 


